SONY ERICSSON K850i – REVIEW
Last year, the K800 was the best 3-megapixel cameraphone in our comparison, and after the 5-megapixel models like the N95 were announced, SE had to do something to stay competitive. The K810 was just a minor update, redesigning the exterior but not improving anything on the functionality and it cannot be considered as the next level. K850 which we introduce you here is the real successor of the K800 improving the key feature – the camera, with 2 additional megapixels resolution, built-in lens cover, updated interface, additional flash for focus-assistance and higher resolution for video capturing. This is the top-end Cyber-shot phone of Sony Ericsson, its most-advanced camera phone up to date. Of course, the model doesn’t improve only the camera, but also brings newer generation of the software with updated multimedia menu to turn into all in one device.
Similar to other new SE device, including the W880, T650 and K810, the buttons are small and with lots of space between each other which results in very precise feeling of each separate button (excellent haptic feedback). Pressing of each is also something you would like, as it is easy and one feels it clearly. Due again to the spaces between them, It is impossible to press two keys at the same time and hitting the wrong button is definitely rare.
In the pursuit of increasing the size of the display and the numeric keyboard, but not at the price of bulky dimension, some compromises had to appear. The unique thing here is the new navigation method Sony Ericsson have used – three touch sensitive buttons and 4-way d-pad built in-between the keypad.
ОБЗОР SONY ERICSSON K850i
В прошлом году, K800 был лучшим 3-мегапиксельным камерофоном по результатам нашего тестирования. После появления 5-мегапиксельных моделей, вроде N95 от Nokia, Sony Ericsson, для сохранения конкурентоспособности, необходимо было выпустить ответное предложение. K810 был лишь легким обновлением с новым дизайном, но той же функциональностью, что не позволило ему стать прорывом. K850, о котором далее пойдет речь, и является настоящим наследником K800, с улучшенной главной особенностью – камерой, имеющей два мегапикселя дополнительного разрешения, встроенную «шторку» для линз, обновленный интерфейс, подсветку автофокуса и видеосъемку высокого разрешения. Это флагман линейки Cyber-shot от Sony Ericsson и её лучший на сегодняшний день камерофон. Разумеется, улучшения не ограничились одной лишь камерой, телефон несет в себе ПО нового поколения, с обновленным мультимедиа-меню, что приближает его к концепции устройства «все в одном».

Подобно другим аппаратам от SE, вроде W880, T650 и K810, клавиши сделаны маленькими, а расстояние между ними – большим, что позволяет очень четко ощущать каждую отдельную кнопку (великолепная тактильная реакция). Отлично реализованы нажатия – они легкие и отчетливые. Благодаря разносу между кнопками, практически невозможно нажать две из них одновременно, ошибочные нажатия также очень редки.

В погоне за увеличением размеров экрана и цифровой клавиатуры без вреда для конечных размеров, появились компромиссные решения. В телефоне использован новый, уникальный способ навигации от Sony Ericsson – три сенсорные кнопки и четырехпозиционная навигационная клавиша, вписанная в клавиатуру.
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